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 Witam Wszystkich serdecznie! 

 

Okres wakacyjny zbliża się do końca. Wiele osób w naszej 

firmie jest zaangażowanych w proces budżetowania roku 

2025. Wszelkie dane rynkowe wskazują, iż przyszły rok będzie 

rokiem przejściowym z rozsądnym wzrostem rynku, a w 2026 

rynek powróci na mocny trend wzrostowy. Wskazują na to dane 

o liczbie rozpoczętych budów, zapowiedzi programu rządowego 

wspierającego zakup mieszkań, który ma ruszyć od stycznia 

2025, jak i przewidywania dla wzrostu całej gospodarki. 

Budżetujemy na ogólnych, dużych liczbach, ale ponownie 

chciałbym prosić wszystkich, aby każdy z nas na swoim stanowisku pracy szukał możliwości 

usprawnienia pracy i zwiększenia jej efektywności. Poprawienie każdego drobnego procesu 

zwiększa naszą efektywność i bezpieczeństwo na przyszłość. 

 

Pozdrawiam  

Zbigniew Kaliciński  


